
 

Tisztelt Választópolgárok, Börcsiek!   

 

A június 9-ei önkormányzati választások egyéni, függetlent 

képviselőjelöltjeként szeretnék Önöknek, pár szóban bemutatkozni. 

Kiss Zoltánnak hívnak 46 éves vagyok, születésem óta Börcsön élek, 

ide jártam óvodába és az álltalános iskola alsó tagozatát is itt 

végeztem. Később, feleségemmel közösen, a családalapításra is e 

települést választottuk. Egy kisfiú boldog szülei vagyunk. Immáron 

24 éve az Audi Hungária Zrt. minőségbiztosítási területén dolgozom. 

Az elmúlt harminc évben módom volt személyesen végigkövetni, 

megtapasztalni, hogy az önkormányzati rendszer kialakulása, és 

annak működése, milyen óriási utat nyitott a településünk fejlődésének történetében. 

Közintézmények, utak, utcák épültek vagy újultak meg. Különböző egyesületek, civilszervezetek 

alakultak, amik segítik, szervezik szinte egész évben a programokat, ezzel is elősegítve a 

közösségi életet. A Sportkörön keresztül, közösségünk összekovácsoló erejét, testközelből is 

megtapasztalhattam, hiszen kerek húsz esztendeig voltam a labdarúgó csapat játékosa, jelenleg 

pedig mint sportvezető tevékenykedem. Ezen időszak alatt rengeteg barátot szereztem, és 

együtt olyan eredményeket értünk el, amire a mai napig büszkék lehetünk. Magánemberként 

eddig is próbáltam részt venni, segíteni a közösséget szolgáló kezdeményezéseket. Tizenöt éve 

vállalok szerepet elnökségi tagként a Börcs Fejlődéséért Alapítvány munkájában, amin keresztül 

ezen időszak alatt a helyi iskola, óvoda, civil szervezetek működését, illetve a falu szépítési és 

kisebb fejlesztési tevékenységeit támogattuk. Az előző ciklusban végzett képviselői munkámat, 

szeretném a jövőben is az Önök támogatásával a testület tagjaként folytatni és a községünk 

további fejlődését képviselni. Céljaim között szerepel az új településrendezési terv 

elfogadásával egy olyan helyi jövőkép kialakítása, ami támogatja és megtartja a korábban már 

kialakult falusias lakókörnyezetünk értékeit, és nem Győr elővárosi részeihez hasonlító arculatot 

mutat. A jenlegi tervezet (ami véleményezési szakaszban van, és már elérhető az önkormányzat 

hivatalos odalán) véleményem szerint, jelen állapotában az általam képviselt étékeknek több 

pontban sem felel meg. A következő ciklusban, további fejlesztésként, fontosnak tartom a 

Börcsöt Ikrénnyel összekötő út befejező szakaszának megépítését. Ennek megvalósulásával a 

települést mindhárom irányból jó minőségű aszfaltos úton lehetne megközelíteni. Kérem 

Önöket, hogy június 9-én jöjjenek el szavazni, és döntésükkel támogassanak!  

Üdvözlettel! 

Kiss Zoltán 


